

# SANTEX RIMAR GROUP

## SANTEX RIMAR GROUP CORPORATE FAST TRACK SPECIAL AWARD

Trissino (Vicenza, Italy), 27 October 2017 – One of the final events of PREMIO GAETANO MARZOTTO takes place in **SANTEX RIMAR GROUP, SMIT workshops** (Italy).

Premio Gaetano Marzotto is part of the activities founded by Giannino Marzotto together with Ferdinando Businaro and his daughters Cristiana, Maria Rosaria Gioia and Margherita Marzotto. The award is inspired by Gaetano Marzotto, a twentieth-century entrepreneur who has been able to unite enterprise and society, culture and territory. As **Santex Rimar Group main shareholders**, Giannino Marzotto's family members are today proud to pursue family effort in sustaining young entrepreneurs.

During the event five start-ups have been selected and awarded by Santex Rimar Group, Illycaffè, Santa Margherita wine producer Group, Selle Royal Group and ZCube - Zambon Research.

Ferdinando Businaro President of SANTEX RIMAR GROUP says: "There is true innovation when enthusiasm and intelligence of young startups are combined with the experience and the vision of those who make traditional business".

SANTEX RIMAR GROUP has chosen **INDIGO AI**, the first AI platform that uses chatbots and machine learning to automate customized experiences between companies and customers.

Stefano Gallucci, CEO of SANTEX RIMAR GROUP, says: "SANTEX RIMAR GROUP is developing 4.0 projects focused on the relationship with more than 30.000 customers located all over the world. Our new technologies will help to save energy, understanding the processes and avoiding time waste and lack of quality. We offer services that enable our customers to achieve and maintain quality production standards and implement predictive maintenance. With this Startup we can develop solutions to solve customers' problems faster and better.

"We want machines that can assure that there is no waste, no second quality, that can prevent errors and suggest how to repair malfunctions. Machines that allow low downtime and help schedule maintenance. These machines will help solve the challenges of such a competitive textile industry" says Stefano Gallucci, CEO of the Group.

The final event of the seventh edition of the PREMIO GAETANO MARZOTTO will be held on November 23<sup>rd</sup> in Rome.

**SANTEX RIMAR GROUP** is one of the leading players in the world market of machine manufacturers for weaving, textile finishing, nonwovens, technical textiles and green technologies for water treatment and drying processes. As a technology partner for weaving, knitted, woven fabrics, nonwovens and green solutions the Group started as different companies that in 2015 have evolved into SANTEX RIMAR GROUP: **Smit** is globally recognized as a forerunner in weaving technology; **Cavitec** and **Isotex** lead the technical textile machinery market; **Has**, **Santex** and **Sperotto Rimar** produce machinery for textile finishing; **Solwa** provides eco-friendly machinery for water treatment and waste management.

### SANTEX RIMAR GROUP

Località Colombara, 50  
36070 – Trissino (VI)  
Italy

For more information: [press@santexrimar.com](mailto:press@santexrimar.com)  
[www.premiogaetanomarzotto.it](http://www.premiogaetanomarzotto.it)



# SANTEX RIMAR GROUP

## 桑德森力玛集团 CORPORATE FAST TRACK 特别奖

特里西诺（意大利 维琴察），2017年10月27日——PREMIO GAETANO MARZOTTO在桑德森力玛集团SMIT车间举行了颁奖典礼。

PREMIO GAETANO MARZOTTO是由Giannino Marzotto先生与Ferdinando Businaro先生，以及Giannino先生的女儿Cristina，Maria Rosaria Gioia和Margherita共同创办的活动之一。该奖项的灵感来源于20世纪的企业家Gaetano Marzotto。他将企业与社会，文化与地域联系在一起。作为桑德森力玛集团的主要股东，Giannino Marzotto的家庭成员们都以自己的家族能坚持为年轻企业家们提供扶持而感到自豪。

此次活动选出了5家创业公司，分别由桑德森力玛集团、意大利咖啡、圣玛格丽特特制酒集团，Selle Royal集团和Zcude-Zambon研究所为他们颁奖。

桑德森力玛集团总裁Ferdinando Businaro先生说：“当年轻创业者的热忱与智慧遇到了传统产业的经验和愿景，就会激发出真正的创新。”

桑德森力玛集团已经选择了INDIGO AI作为第一个人工智能平台。我们将采用聊天机器人和机器学习，自动化定制企业与客户间的沟通体验。

桑德森力玛集团CEO Stefano Gallucci先生介绍：“桑德森力玛集团正在开发一系列工业4.0项目，这些项目主要立足于巩固与全球3万多家客户的关系。我们的新技术可以帮助降低能耗，通过了解处理工序来避免损耗和品质缺陷。我们向客户提供能帮助他们达到或保持优质生产水平的服务，并实现预见性维护手段。通过这些新兴企业，我们能向客户提供更快更好的方案从而帮助他们解决问题。”

“我们希望生产的设备能确保无损耗、无次品，防止错失并给出障碍修复指示的性能。我们的设备停机维修时间少，并可帮助制定维护计划。这样的设备将在竞争力巨大的纺织行业，帮助客户应对各种挑战。”集团CEO Stefano Gallucci先生说。

第7届PREMIO GAETANO MARZOTTO的最后一次活动将于11月23日在罗马举行。

桑德森力玛集团是全球首屈一指的织造，纺织后整理、无纺布、产业类纺织、水处理和干燥处理环保技术的设备制造厂商之一。作为织造、针织、梭织面料、无纺布和绿色环保定制化方案的技术合作伙伴。集团自2015年起整合不同公司并逐步发展为桑德森力玛集团：SMIT 是全球公认的织布技术的先驱者；CAVITEC 和 ISOTEX 引领产业用纺织机械市场；HAS, SANTEX 和 Sperotto Rimar 为纺织及无纺布后整理生产设备；SOLWA 为水处理和废物管理提供环保设备。

### 桑德森力玛集团

Località Colombara, 50  
36070 – Trissino (VI)  
意大利

如需更多信息，请发送邮件至 [press@santexrimar.com](mailto:press@santexrimar.com)  
[www.premiogaetanomarzotto.it](http://www.premiogaetanomarzotto.it)

CAVITEC HAS ISOTEX® SANTEX SMIT SOLWA SperottoRimar

[info@santexrimar.com](mailto:info@santexrimar.com) | [www.santexrimar.com](http://www.santexrimar.com)